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Abstract (en)
To improve the transmission of the control signals and provide the possibility for a more inconspicuous application of the remote control, it is
proposed to provide as transmitter of the control device (1) a vibrator (9) which radiates a remote control frequency outside the human range of
hearing, that the sound of the transmitter can be transmitted by transcutaneous coupling of a contact area (10) of the control device via body sound
excitation to the skeleton of the hearing aid wearer, and that in the hearing aid a sound transducer (28; 33; 48) is provided which converts the body-
transmitted sound signals of the control device into electrical signals and is connected to the control elements of the hearing aid via an amplifier and
a coding and detection unit. <IMAGE>

Abstract (de)
Um die Übertragung der Steuersignale zu verbessern und eine unauffälligere Anwendung der Fernsteuerung zu ermöglichen, wird vorgeschlagen,
daß als Sender des Steuergerätes (1) ein Vibrator (9) vorgesehen ist, der eine Fernsteuerfrequenz außerhalb des menschlichen Hörbereiches
abstrahlt, daß der Schall des Senders durch transkutane Ankoppelung einer Kontaktfläche (10) des Steuergerätes über Körperschallanregung auf
das Skelett des Hörhilfeträgers übertragbar ist, und daß im Hörhilfegerät ein Schallwandler (28; 33; 48) vorgesehen ist, der die Körperschallsignale
des Steuergerätes in elektrische Signale umwandelt und über einen Verstärker sowie eine Codier- und Erkennungseinheit mit den Steuerorganen
des Hörhilfegerätes verbunden ist.
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